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Vraag 1
Heeft het afbouwen van de salderingsregeling de laatste tijd invloed gehad op het aantal 
deelnemers en zit er nog risico dat de tweede tranche niet zo snel volloopt?
Gelet op het aantal geaccordeerde offertes in drie maanden tijd is het aannemelijk om te stellen dat 
de (vanaf 2025) afbouw van de salderingsregeling geen effect heeft gehad. 
We zien het niet als een risico als de tweede tranche minder vlot wordt gerealiseerd.
 
Vraag 2
370 offertes va de 775 (bijna de helft) van de offertes zijn akkoord. Is dat op schema en is de 
verwachting dat deze trend doorzet? 
Het project ligt voor op de planning. Voor de eerste tranche (750 installaties) is twee jaar gepland 
maar we verwachten dat deze binnen een half tot één jaar wordt gerealiseerd. De verwachting is dat 
de tweede tranche wat minder vlot zal verlopen maar nog steeds binnen de geplande (tweede) 
termijn van twee jaar.

Vraag 3
Het gevraagde krediet is ongeveer vergelijkbaar met het vorige, blijkt het gewenst aantal van 
gemiddeld 12 panelen per te kloppen met de realiteit van de eerste tranche (RES-doelstelling 70% 
van de geschikte particuliere daken minstens 10 zonnepanelen)
Het gemiddeld aantal panelen (4ooWp) per dak bedraagt op basis van de tot nu toe geaccordeerde 
offertes 10,2. 
Noot: het aantal panelen is geen goede graadmeter. De opbrengst per paneel ontwikkelt snel. In de 
voorbereiding van het project is uitgegaan van 380Wp opbrengst per paneel, terwijl bij start van het 
project panelen met een opbrengst van 400Wp worden aangeboden.

Vraag 4
Kunnen de 2 extra zonnepanelen dienen om de 70% te compenseren mochten we dat net niet 
halen, en is de capaciteit van de zonnepanelen ook van belang? 
Nee. Het project/de regeling ziet toe op het realiseren van een opbrengst die gelijk is aan het 
stroomverbruik met een afronding naar boven naar een heel paneel (immers panelen kunnen niet 
“gezaagd” worden). De opbrengstcapaciteit per paneel heeft zeker invloed op het aantal aan te 
brengen panelen.  De in het project aangeboden panelen hebben een opbrengst van 400Wp. 

Vraag 5
Kan ultimo 2023 een beeld gegeven worden van de mogelijke ontwikkeling omtrent (een deel van) 
de kanttekeningen, op basis van ervaring.
De verwachting in het licht van de energietransitie is dat zonnepanelen een goede investering 
blijven. De energieprijzen stabiliseren enigszins maar zullen naar alle waarschijnlijk niet terugkeren 
naar het prijsniveau van voor 2022. 
 
Vraag 6
De verantwoordelijkheid voor de geschiktheid van het dak ligt bij de aanvrager, maar wordt er 
bijtijds door deskundigen (ontzorging) vastgesteld dat het dak eventueel niet geschikt is en komt er
pas groen licht na een eerste check? 
Ja. Er wordt een schouw uitgevoerd en als blijkt dat het dak waaronder de (houten) constructie en 
dakpannen of dakbedekking te oud zijn wordt niet overgegaan tot het uitbrengen van een offerte. In 
dat geval wordt de deelnemer geadviseerd eerst het dak in goede staat te brengen zodat het dak de 
panelen tenminste 15 jaar kan dragen.
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